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Kære alle beboere i Sorgenfrivang II 
 
 
 
I afdelingsbestyrelsen oplever vi, at der er opstået en del spørgsmål omkring byggesagens 
stade, og bestyrelsens arbejde for at lette situationen omkring de problemer, der opstår. 
Vi kan rigtig godt forstå den frustration mange giver udtryk for – vi er jo også selv beboere, 
og oplever nøjagtig de samme gener som alle andre. 
 
Vi vil meget gerne imødegå denne frustration ved at omdele fremtidige referater fra 
afdelingsbestyrelsens møder. På denne måde håber vi, at alle føler sig bedre informeret 
om, hvad der bliver gjort. 
 
Vi vil også, endnu en gang, slå et slag for vores hjemmeside: www.sorgenfrivang2.dk  
Her vil altid kunne ses et referat fra bestyrelsens møder, samt anden relevant information. 
 
Vi vil samtidig gerne opfordre alle, til at henvende jer til ejendomskontoret vedrørende 
spørgsmål og problemer omkring byggesagen. På den måde kan afdelingsbestyrelsen 
følge med i de problemer, som I oplever, og afdelingsbestyrelsen kan følge med i, om DAB 
og NCC gør noget ved problemerne. 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Afdelingsbestyrelsen 
 
 


